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Protokół Nr III /2018 
z III sesji Rady Miejskiej w Łebie 

z dnia 28.12.2018 r. 

Obrady III sesji Rady Miejskiej w Łebie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 
Magdalena Wójcicka, witając wszystkich przybyłych na sesję. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, iż na 15 radnych w sesji uczestniczy 13 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. Ustalenia sesji 
są więc prawomocne. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji został przesłany na 
piśmie wszystkim radnym i zapytała, czy ktoś z obecnych chciałby zgłosić propozycje do 
przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Wniosków o zmianę ustalonego porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z tym Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż porządek obrad dzisiejszej sesji jest 
następujący: 

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z II sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem, 

lokalu użytkowego o powierzchni 68,68 m2, położonego w budynku, przy ul. 
Pocztowej IO w Łebie, obr. I, na działkach o numerach ewidencyjnych 147, 148, 149, 
150. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - dwóch działek 
o numerach 575116 i 55614, położonych w Łebie, obręb l. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu 
dostarczania wody na terenie Gminy Miejskiej Łeba. 

I O. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - trzech działek 
o numerach 637/8, 724/12 i 724/10, położonych w Łebie, obręb I. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
nieruchomości gruntowej - fragmentu działki numer 841/7, położonej w Łebie, obręb 
I. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Miasto Lębork w sprawie zwrotu kosztów zwolnienia z obowiązku 
świadczenia pracy nauczyciela pełniącego funkcję członka Zarządu Komisji 
Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność" Pracowników Oświaty i Wychowania 
w Lęborku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy 
Miejskiej w Łebie „Posiłek w szkole i w domu " na lata 2019 - 2023. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 
celowego na zakup posiłku i żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim 
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rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 
żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia - noclegowni, schronisku dla osób 
bezdomnych, schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Pana Andrzeja 
Strzechmińskiego Burmistrza Miasta Łeby. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łebie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Łebie na rok 2019. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 
na rok 2019 Gminy Miejskiej Łeba z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi 
podmiotami, przez które może być prowadzona działalność pożytku publicznego. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Łeba na lata 2018-2029. 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Łeby na 2019 r. 
24. Sprawozdanie z wykonania uchwał rady i informacja z prac Burmistrza Miasta Łeby. 
25. Wnioski i oświadczenia radnych. 
26. Zamknięcie sesji. 

Ad.pkt.3 

Przewodnicząca Rady Pani Magdalena Wójcicka zaproponowała przyjęcie protokołu z II sesji 
Rady Miejskiej w Łebie bez odczytywania. 
Protokół był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad w celu zapoznania się 
z nim przez radnych. 

Protokół z Il sesji Rady Miejskiej w Łebie radni przyjęli bez poprawek przy 13 głosach "za", 
O głosach przeciw i O głosach wstrzymujących. 
Protokół głosowania imiennego radnych w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji Rady 
Miejskiej w Łebie z dnia 22.11.2018 r. stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 14.12.2018 r. wpłynęły do niej informacje 
w brzmieniu: 

1. „Na podstawie art. 23 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz.U. z 2018 r. poz.994, !OOO, 1349, 1432) oraz§ 25 Statutu Miasta Łeby 
informujemy, że dnia 13.12.2018 r. powstał klub radnych Rady Miejskiej w Łebie. 
Klub przyjął nazwę „Wspólnie dla Łeby I ".W skład Klubu weszli radni: 
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I .Magdalena Plichta, 
2.Magdalena Wójcicka, 
3.Jakub Krawczyk. 
Przewodniczącą Klubu została wybrana Magdalena Plichta. 
Informację podpisała Przewodnicząca Klubu Magdalena Plichta". 

2. „Na podstawie art. 23 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz.U. z 2018 r. poz.994, 1000, 1349, 1432) oraz§ 25 Statutu Miasta Łeby 
informujemy, że dnia 13.12.2018 r. powstał klub radnych Rady Miejskiej w Łebie. 
Klub przyjął nazwę „Wspólnie dla Łeby 2".W skład Klubu weszli radni: 
I .Beata Smorawska, 
2.Magdalena Wójcicka, 
3 .Emil Dettlaff. 
Przewodniczącą Klubu została wybrana Beata Smorawska. 
Informację podpisała Przewodnicząca Klubu Beata Smprawska". 

3. „Na podstawie art. 23 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz.U. z 2018 r. poz.994, 1000, 1349, 1432) oraz§ 25 Statutu Miasta Łeby 
informujemy, że dnia 13.12.2018 r. powstał klub radnych Rady Miejskiej w Łebie. 
Klub przyjął nazwę „Wspólnie dla Łeby 3".W skład Klubu weszli radni: 
I .Katarzyna Mazur, 
2.Jakub Krawczyk, 
3.Jan Kużownik. 
Przewodniczącą Klubu została wybrana Katarzyna Mazur. 
Informację podpisała Przewodnicząca Klubu Katarzyna Mazur". 

4. „Na podstawie art. 23 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz.U. z 2018 r. poz.994, 1000, 1349, 1432) oraz§ 25 Statutu Miasta Łeby 
informujemy, że dnia 13.12.2018 r. powstał klub radnych Rady Miejskiej w Łebie. 
Klub przyjął nazwę „Wspólnie dla Łeby 4".W skład Klubu weszli radni: 
I. Teresa Trojanowicz, 
2.Beata Smorawska, 
3.Jan Kużownik. 
Przewodniczącą Klubu została wybrana Teresa Trojanowicz. 
Informację podpisała Przewodnicząca Klubu Teresa Trojanowicz". 

Ad.pkt.4 

Interpelacje i zapytania radnych - nie zgłoszono. 

Ad.pkt.5 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 
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Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Radni uchwałę Nr III/7/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach „przeciw" 
i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Radni uchwałę Nr III/8/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach „przeciw" 
i O glosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 3 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem, lokalu 
użytkowego o powierzchni 68,68 m2, położonego w budynku, przy ul. Pocztowej JO w Łebie, 
obr. 1, na działkach o numerach ewidencyjnych 147, 148, 149, 150. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 
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Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem, lokalu użytkowego o powierzchni 68,68 m2, 
położonego w budynku, przy ul. Pocztowej 1 O w Łebie, obr. I, na działkach o numerach 
ewidencyjnych 147, 148, 149, 150. 

Radni uchwałę Nr III/9/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach „przeciw" 
i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.8 

Ro:zpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - dwóch działek 

o numerach 575116 i 55614, położonych w Łebie, obręb I. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaży nieruchomości - dwóch działek o numerach 575/16 i 556/4, położonych 
w Łebie, obręb I. 

Radni uchwałę Nr IIl/10/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.9 

Ro:zpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu dostarczania 
wody na terenie Gminy Miejskiej Łeba. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 
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Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Miejskiej 
Łeba. 

Radni uchwałę Nr III/1112018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach „przeciw" 
i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół glosowania imiennego radnych nad powyższą uchwalą stanowi załącznik Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.IO 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - trzech działek 

o numerach 63718, 724112 i 724110, położonych w Łebie, obręb 1. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaży nieruchomości - trzech działek o numerach 637/8, 724/12 i 724/10, 
położonych w Łebie, obręb I. 

Radni uchwałę Nr III/12/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się''. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.I I 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
nieruchomości gruntowej - fragmentu działki numer 84117, położonej w Łebie, obręb 1. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
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uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej - fragmentu 
działki numer 841/7, położonej w Łebie, obręb I. 

Radni uchwałę Nr III/13/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Miasto Lębork w sprawie zwrotu kosztów zwolnienia z obowiązku świadczenia 
pracy nauczyciela pełniącego funkcję członka Zarządu Komisji Międzyzakładowej NSZZ 
„Solidarność" Pracowników Oświaty i Wychowania w Lęborku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Lębork w sprawie 
zwrotu kosztów zwolnienia z obowiązku świadczenia pracy nauczyciela pełniącego funkcję 
członka Zarządu Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność" Pracowników Oświaty 
i Wychowania w Lęborku. 

Radni uchwalę Nr III/14/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O glosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad.pkt.13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przy1ęc1a programu osłonowego Gminy 
Miejskiej w Łebie „Posiłek w szkole i w domu "na lata 2019 - 2023. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Miejskiej w Łebie „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019- 2023. 

Radni uchwałę Nr III/15/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyt.szenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla 
osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na 
lata 2019-2023. 

Radni uchwałę Nr III/16/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
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Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr Il do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego 
w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Radni uchwałę Nr III/17/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia - noclegowni, schronisku dla osób bezdomnych, 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
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w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 
wsparcia - noclegowni, schronisku dla osób bezdomnych, schronisku dla osób bezdomnych 
z usługami opiekuńczymi. 

Radni uchwałę Nr III/18/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwalą stanowi załącznik Nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Pana Andrzeja 
Strzechmińskiego Burmistrza Miasta Łeby. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Pana Andrzeja Strzechrnińskiego Burmistrza Miasta 
Łeby. 

Radni uchwałę Nr III/19/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę. 

Ad.pkt.IS 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Łebie. 

Po przerwie, Przewodnicząca Rady, zgodnie z ustalonym porządkiem obrad zaproponowała 
przystąpić do ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyinej Rady Miejskiej w Łebie. 
Poinformowała, że powołanie członków Komisji następuje w głosowaniu jawnym zwykłą 
większością głosów. Każdy radny głosuje na wszystkich kandydatów oddając głos „za", 
przeciw, wstrzymujący się. W skład komisji powołani zostaną radni, którzy otrzymają 

największą liczbę głosów „za". 
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Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 
Rewizyjnej. 

I .radna Katarzyna Mazur zgłosiła kandydaturę radnej Teresy Trojanowicz. 

radna Teresa Trojanowicz wyraziła zgodę na kandydowanie . 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnej Teresy 
Trojanowicz na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnej Teresy Trojanowicz głosowało 

12 radnych, przeciw O radnych, wstrzymał się od głosu I radny. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnej Teresy Trojanowicz na 
członka Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

2.radny Jan Kużownik zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Mazur. 

radna Katarzyna Mazur wyraziła zgodę na kandydowanie . 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnej Katarzyny Mazur 
na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnej Katarzyny Mazur głosowało 

13 radnych, przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół glosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnej Katarzyny Mazur na członka 
Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

3.radny Arkadiusz Puchacz zgłosił kandydaturę radnego Bogusława Biskota. 

radny Bogusław Biskot wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnego Bogusława 
Biskota na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnego Bogusława Biskota głosowało 

13 radnych, przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnego Bogusława Biskota na 
członka Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

4.radny Jan Kużownik zgłosił kandydaturę radnego Emila Dettlaff. 

radny Emila Dettlaff wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnego Emila Dettlaff 
na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnego Emila Dettlaff głosowało 13 radnych, 
przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnego Emila Dettlaff na członka 
Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 
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5.radna Agnieszka Derba zgłosiła kandydaturę radnej Hanny Kisielewskiej. 

radna Hanny Kisielewska wyraziła zgodę na kandydowanie . 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnej Hanny 
Kisielewskiej na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnej Hanny Kisielewskiej głosowało 

13 radnych, przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnej Hanny Kisielewskiej na 
członka Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 

6.radna Teresa Trojanowicz zgłosiła kandydaturę radnej Magdaleny Plichta. 

radna Magdalena Plichta wyraziła zgodę na kandydowanie . 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnej Magdaleny 
Plichta na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnej Magdaleny Plichta głosowało 

13 radnych, przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnej Magdaleny Plichta na 
członka Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

7 .radna Agnieszka Derba zgłosiła kandydaturę radnej Agnieszki Bednarek. 

radna Agnieszka Bednarek wyraziła zgodę na kandydowanie . 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie jawne nad kandydaturą radnej Agnieszki 
Bednarek na członka Komisji Rewizyjnej. 

„Za" powołaniem w skład Komisji Rewizyjnej radnej Agnieszki Bednarek głosowało 
13 radnych, przeciw O radnych, wstrzymało się od głosu O radnych. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad kandydaturą radnej Agnieszki Bednarek na 
członka Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

Innych kandydatur na członka Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż w wyniku 
przeprowadzonego głosowania nad poszczególnymi kandydatami w skład Komisji 
Rewizyjnej wchodzą radni, którzy otrzymali największą liczbę głosów „za" tj. 
I. Teresa Trojanowicz - 12 głosów „za" i 1 głos wstrzymujący, 
2.Katarzyna Mazur - 13 głosów „za", 
3.Bogusław Biskot - 13 głosów „za'', 
4.Emil Dettlaff - 13 głosów „za", 
5.Hanna Kisielewska - 13 głosów „za", 
6.Magdalena Plichta - 13 głosów „za", 
7.Agnieszka Bednarek - 13 głosów „za". 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łebie. 

Radni uchwałę Nr III/20/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 22 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Łebie na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Łebie na rok 2019. 

Radni uchwałę Nr III/2112018 ww. sprawie przyjęli przy 13 glosach „za'', O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 23 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy na rok 
2019 Gminy Miejskiej Łeba z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami, 
przez które może być prowadzona działalność pożytku publicznego. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 
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W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy na rok 2019 Gminy Miejskiej Łeba 
z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami, przez które może być 

prowadzona działalność pożytku publicznego. 

Radni uchwalę Nr III/22/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O glosach 
„przeciw" i O glosach „wstrzymujących się''. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 24 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.21 

Rowatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

Radni uchwalę Nr III/23/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 glosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się''. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 25 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.22 

Rowatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Miejskiej Łeba na lata 2018-2029. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 
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W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Łeba na lata 2018-
2029. 

Radni uchwalę Nr III/24/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 glosach „za", O glosach 
„przeciw" i O glosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 26 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Łeby na 2019 r. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łeby na 2019 r. 

Radni uchwałę Nr III/25/2018 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 27 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.24. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady i informacja z prac Burmistrza za 
okres od dnia 06.12.2018 r. r. do dnia 28.12.2018 r. stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego 
protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. sprawozdania. 

Ad.pkt.25 

Wnioski i oświadczenia radnych - nie zgłoszono 
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Ad.pkt.26 

Przewodnicząca Rady Magdalena Wójcicka poinformowała, że w formie elektronicznej 
przesłana została radnym następująca korespondencja, która wpłynęła do biura Rady i tak: 

I - Odpowiedź Burmistrza Miasta Łeby, skierowana do Polskiego Związku Działkowców, 
Stowarzyszenie Ogrodowe w Warszawie, do wiadomości Rady Miejskiej w Łebie dot. 
budowy zatoki autobusowej w pasie drogowym drogi wojewódzkiej 214. 

Treść ww. plan stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, Przewodnicząca 
Rady podziękowała obecnym za przybycie - na tym obrady III sesji Rady Miejskiej w Łebie 
uznała za zamknięte. 
Godzina zakończenia: 9:50 
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